
Високи  представник  у  Стоцу:
Интензивнији  дијалог  је
једини начин да се млади људи
задрже у овој земљи

Високи представник Кристијан Шмит је у уторак посјетио Столац
гдје се састао са директорима Основне школе Столац и Прве
основне школе Столац – које раде као “двије школе под једним
кровом” – Катарином Матић и Адемом Харачићем. Шмит је позвао
власти у свим дијеловима БиХ да раде више на искорјењивању
свих облика дискриминације у образовном систему БиХ.

Народи Босне и Херцеговине требају да буду у могућности да
наставе да уче, раде и живе заједно као што су то чинили
генерацијама, закључио је високи представник те нагласио како
је добро и неопходно што ће цијела школа сада бити обновљена
након прошлогодишњег земљотреса. Истовремено, јавност треба да
препозна напредак и позитивна дешавања у Стоцу.

Високи представник се такође састао са градоначелником Стоца
Стјепаном Бошковићем и разговарао о цјелокупној ситуацији у
овом граду. Високи представник је рекао да је интензивнији
дијалог који премошћује етничке и страначке баријере једини
начин да се постигне напредак: „Важно је да сви грађани Стоца
пронађу заједнички језик и крену напријед због боље будућности
за све. Власти треба да створе безбједно и стабилно окружење
како би привукли инвестиције и увјерили младе људе да остану
живјети у овом прелијепом граду“, рекао је високи представник.

https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%83-%d1%81%d1%82%d0%be%d1%86%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%83-%d1%81%d1%82%d0%be%d1%86%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%83-%d1%81%d1%82%d0%be%d1%86%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%83-%d1%81%d1%82%d0%be%d1%86%d1%83-%d0%b8%d0%bd%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%bd/


Високи представник је током састанка са шефом Извршног одбора
Меџлиса Исламске заједнице Столац, Орханом Тиквешом, истакао
важност  међурелигијског  разумијевања  и  дијалога  те  очувања
једнаких права за припаднике свих вјероисповијести, јер је то
једини начин да се очува богат и разноврстан колорит који чини
босанскохерцеговачко  друштво.  Високи  представник  је  такође
посјетио  локацију  будућег  мезарја  према  приједлогу  Града
Стоца.


